
Réservations des repas 2017

Meal Reservation Form 2017
Indicate extra chaperones, parents or spectators only.  Do not include registered participants or the primary chaperone listed on the club registration forms.  RESERVATION DEADLINE: July 3rd (Submit payment with form to 4-H Quebec by this date).

Our club: _______________ would like to reserve the following number of extra spaces for each meal (please indicate family/person ordering meals for, and number of meals required under each column, for each family):

	
	

	Name of family:
	Thursday
Supper 


$10
	Friday 
Breakfast


$7
	Friday 
Lunch 


$8
	Friday Supper 


$10
	Saturday Breakfast


$7 
	Saturday Lunch 


$7
	Saturday Banquet


$25
	Sunday Breakfast


$7
	Total cost:


$81
	Method
Payment:
Cash/Chq.#

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	Total number of meals
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	Total Money Due:    
	
	



***Prices are valid until July 3rd, after that time a limited quantity of meal tickets will be available until the end of registration Thursday July 27th, but there is no guarantee of availability. 

[bookmark: _GoBack]Meal packages for the weekend are ($81) before the deadline. Tickets for meals may be picked up at Rally registration on Thursday. After July 3rd the price for individual Meal Tickets will increase by $1, Banquet tickets will increase by $5 per person, and the meal package will increase by a total of $10. 

Indiquez seulement les accompagnateurs/trices supplémentaires, parents et les spectateurs.  Ne pas inclure les participants ni les accompagnateurs/trices déjà inscrits sur le formulaire d’inscription du cercle. Date limite pour réserver : 3 juillet  (il faut envoyer le paiement avec ce formulaire à 4-H Quebec).

Notre club :________________ ,voudrait réserver les repas supplémentaires suivants (SVP indiquer le nombre pour chaque repas par famille) :
 
	Nom de famille:
	Souper
jeudi 


$10
	Déjeuner vendredi


$7
	Dîner vendredi 


$8
	Souper
vendredi 


$10
	Déjeuner samedi

 
$7
	Dîner samedi 


$7
	Banquet
Samedi


$25

	Déjeuner
Dimanche


$7
	Prix total: 



$81
	Methode de
Paiments
(Contant ou Cheque)

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	# total de repas:
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	Montant dû:    
	
	



***Les prix sont valides jusqu’au 3 juillet, après ce date un nombre limité de billets pour repas seront disponible jusqu'à la fin de l’inscription jeudi le 27 juillet, mais la disponibilité n’est pas garanti. 

L’ensemble des repas sont disponibles à 81$. Après le 3 juillet, les billets individuels augmente par 1$, les billets pour le banquet augmente par 5$ par personne, alors l’ensemble des repas augmente par 10$.



